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Z á p i s 

z jednání kontrolního výboru konaného dne 11. 1. 2023 
                                

Zúčastnili se členové KV: Ing. František Sokol MBA, Ing. Michal Statevský, Bohumil 

Rydrych, Petr Vileta, Kristýna Sudová, MUDr. Věra Pavlíčková, Ing. Ivana Petrová, David 

Soukup; 

Omluven: Mgr. et Mgr. Karel Duda 

Neomluven: -   

Host: Ing. Lenka Klečková, vedoucí OŽP 

 

Jednání kontrolního výboru bylo zahájeno v 15:30 v zasedací místnosti č. 321 v budově ÚMO 

Plzeň 2 - Slovany.  

 

A) Program 

 

- Zahájení 

- Informace o provádění údržby zeleně v obvodu – Ing. Lenka Klečková, vedoucí OŽP 

- projednání materiálu „Splněná a prodlužovaná usnesení ZMO P2 za období od 1. 9. 

2022 do 11. 1. 2023“ 

- plnění úkolů z minulého KV 

- zadání nových úkolů 

- diskuse (různé) 

- závěr  

 

Bylo hlasováno o programu jednání kontrolního výboru: 

Pro: 8                Proti: 0                          Zdržel se: 0  

 

B) V úvodu jednání KV ZMO P 2-Slovany vystoupila Ing. Lenka Klečková, vedoucí 

odboru životního prostředí a seznámila zúčastněné se systémem provádění údržby zeleně 

v městském obvodu. K tématu se rozproudila široká diskuse, vedoucí OŽP zodpověděla 

velké množství otázek členů KV. 

 

C) Na jednání KV byl předsedou kontrolního výboru přednesen návrh usnesení „Splněná a 

prodlužovaná usnesení ZMO P2 od 1. 9. 2022 do 11. 1. 2023“. Předsedou KV byly 

předloženy materiály dokládající splnění těch usnesení ZMO P2, která tak byla 

označena. Po delší diskuzi bylo usnesení schváleno. 

 

        K tomuto bodu bylo hlasováno takto: 

 

        Pro: 7                                 Proti: 0                        Zdržel se: 1 

 

 

D) Plnění úkolů z minulého KV 

 

Byly předloženy zápisy o provedených kontrolách: 

• Zápis č. 1/23 / předložil Ing.Sokol / - kontrola umístění nádob na posypový materiál a 

jejich doplnění– ve dvou případech zjištěno malé množství posypového materiálu 

/bylo doplněno do druhého dne/ , jinak bez závad; 
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• Zápis č. 2/23 / předložil Ing. Statevský / - kontrola autovraků, stanovišť na separovaný 

odpad a velkokapacitní kontejnery, provádění zimní údržby, umístění a doplnění 

nádob na posypový materiál v lokalitě Blatenská, Sušická, Koterovská, Velenická, 

Barákova, Na Růžku – ve dvou případech požádáno o doplnění posypového materiálu, 

jinak vše bez závad; 

 

• Originály kontrolních zápisů jsou uloženy v kanceláři zapisovatelky KV. 

 

 

E) Nové a trvalé úkoly 

 

1. Věnovat pozornost dlouhodobě odstaveným vozidlům - autovrakům. 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně  

 

2. Kontrola pořádku v okolí stanovišť na separovaný odpad, komunální odpad a 

velkokapacitních kontejnerů. 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně 

 

3. Kontrola provádění zimní údržby chodníků, komunikací a veřejných prostranství 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně 

 

4. Kontrola umístění a stavu nádob s posypovým materiálem 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně 

 

5. Kontrola smluv na provádění zimní údržby 

(rozeslání / zpřístupnění/ smluv všem členům KV zajistí Ing. Sokol) 

Provede: všichni členové výboru 

Termín: 15. 2. 2023 

 

6. Trvalé úkoly – viz usnesení KV č.1/2022 ze dne 7. 12. 2022: 

• Kontrola usnesení ZMO a RMO P 2-Slovany 

• Kontrola dodržování právních předpisů ostatními výbory a ÚMO P 2-Slovany 

• Plnění konkrétních úkolů uložených ZMO P 2-Slovany 

 

 

F) Připomínky a náměty / diskuse 

• MUDr. Pavlíčková požaduje předložení dokladů, ze kterých bude patrné, jaký 

materiál byl poskytnut Ukrajině v rámci schválené pomoci. 

• Pan Soukup v diskusi s paní Klečkovou opakovaně upozornil na problematický 

případ údržby zeleně, kdy došlo k rozježdění trávníku technikou a následnému 

znečistění chodníku. Automobil patří firmě Marius Pedersen, začátek SPZ: 7H6 

26...Tento konkrétní případ byl zaznamenán dne 3.1.2023 ve 12:24 hodin. 

 

• Členové KV ZMO P2 vznesli požadavek na zasílání doplňujících informací 

k materiálu „Splněná a prodlužovaná usnesení ZMO P 2-Slovany“, zejména příloh 

a dokumentů citovaných v důvodové zprávě. Předseda KV, Ing. Sokol, potvrdil 
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smysluplnost tohoto požadavku a zajistí jeho realizaci na další jednání kontrolního 

výboru.  

• Předseda KV na MMP prověří fázi přípravy stavby nabíjecích stanic na 

elektromobily v Částkově ulici; na tuto stavbu MO P2 -Slovany poskytlo finanční 

částku 150 000 Kč. 

• Ing. Petrová upozornila na chybějící houpačky na DH v zimním období. Předseda 

KV tuto informaci prověří na odboru MIR. 

• Pan Soukup navrhuje zvážení možnosti osazení DH v lokalitě Motýlí – Liliová 

herními prvky i pro menší děti. 

• Pan Soukup seznámil členy KV s aplikací vhodnou pro MŠ, a to digitalizaci aktualit 

a placení drobných poplatků pro rodiče dětí, které navštěvují MŠ. Navrhuje prověřit 

možnost instalace v našem městském obvodu. 

• MUDr. Pavlíčková vznesla návrh na prověření možnosti opravy chodníků stavební 

firmou, která prováděla rekonstrukci Koterovské ulice a přilehlé chodníky poškodila. 

• Předseda KV, Ing. Sokol informoval o změně termínu návštěvy Ing. Valové, odbor 

MIR, seznámení s investičními akcemi MO Plzeň 2-Slovanyna rok 2023, z původně 

plánovaného 15.2.2023  na následující jednání KV 15.3.2023.  

G) Přijatá usnesení 

- Bylo přijato Usnesení „Splněná a prodlužovaná usnesení ZMO P2 za období od 1. 9. 

2022 do 11. 1. 2023“ - viz bod C) 

 

Příští jednání KV se bude konat ve středu 15. 2. 2023 od 15:30 hodin v zasedací    

místnosti 101. 

 

 

V Plzni dne 12. 1. 2023  

 

 

Zapsala: Jana Burianová 

 

 

Ověřil: Ing. František Sokol, MBA  

                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


